
     Slagelse, den 13.10.2021 

 

Kære John og Villum 

 

 

Tusind tak for et meget positivt og konstruktivt møde forleden dag i Action Forum Slagelse. Det er en kæmpe 

fornøjelse at deltage i disse møder, og vi føler virkelig, at vi i de senere år har opnået væsentlige resultater 

sammen. 

Som I er bekendt med, har de 3 erhvervsforeninger i en årrække fået kr. 450.000 årligt til drift af foreningerne. 

Pengene har altid været fordelt i forholdet 3:2:1. 

Vi har igennem de seneste år drøftet en anden fordeling ikke mindst, da det koster det samme at drive 

foreningerne. Samtidig erkender vi også, at der er forskel på detailhandelens tilstedeværelse i byerne og dermed 

også afledte udgifter. 

Senest på Formandsmødet den 27.09.2021 drøftede vi Fordelingsnøglen og blev enige om følgende: 

- Fordelingen af det årlige driftstilskud på kr. 450.000 fastholdes i forholdet 3:2:1 

- Der anmodes om et yderligere årligt tilskud på kr. 150.000, som fordeles i forholdet 1:1:1 til dækning af 

udgifterne i forbindelse med drift af foreningerne og gerne med virkning fra den 01.01.2022 

- Tilskuddet har aldrig været indeksreguleret, og vi foreslår derfor, at det samlede tilskud på i alt kr. 

600.000 årligt indeksreguleres  

- Alternativt til indeksreguleringen får de 3 erhvervsforeninger, efter nærmere aftale, stillet gratis plads til 

rådighed på de 8 nye Bypyloner. 

Såfremt I kan tiltræde ovennævnte forslag vil det være et yderligere skridt i en fantastisk rejse, vi har foretaget 

sammen, og det vil helt sikkert være endnu mere motiverende for den meget store frivillige indsats, som de 3 

erhvervsforeninger bygger på. 

Vi stiller os naturligvis til rådighed for en uddybning af ovennævnte. 

 

De bedste hilsner 

 

 

Pia Kimer Jacobsen  Torben Kjerulff  Jacob Stryhn 

Skælskør Erhvervsforening  Business Slagelse  Korsør Erhvervsforening 

 
  
 


